
Årsmötesprotokoll från Erikstens väg- och bryggkassa den 3 mars 2025 

Plats: Vikingavägen 4b kl. 19:00  

1. Ordförande Victoria Gårder hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

2. Uppförande av förteckning över närvarande röstberättigande medlemmar. 

3. Mötet väljer Pär Wessman till ordförande för årsmötet. 

4. Mötet väljer Carolina Sandö till protokollförare för årsmötet. Mötet väljer att Peter Lööwf och 

Joakim Alfredson justerar protokollet. 

5. Årsmötet är stadgeenligt utlyst. 

6. Victoria läser verksamhetsberättelsen. Medlemmar diskuterar att det tyvärr spridits råttor i 

området och styrelsen vädjar medlemmar att hålla ordning på sina tomter, ta upp fallfrukt, ej ha 

fågelmat och inga öppna komposter. Stefan redogör för föreningens ekonomi 2024. 

7. Caroline Björling läser upp revisorernas berättelse. 

8. Mötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för 2024. 

9. Val av styrelse: Valberedningen föreslår omval på två år för ledamöterna Victoria Gårder, Peter 

Lööwf och Stefan Lindeborg. Tommy Westh slutar. Nyval av ledamot Emilie Beckman på två år.  

Mötet godkänner valberedningens förslag. 

10. Val av revisor och revisorssuppleanter. Valberedningen menar att det kan ge oss problem i 

framtiden om båda revisorerna och deras suppleant sitter på samma mandatperiod. Mötet beslutar 

att Monica Westermark sitter på två år. Caroline Björling har ett år kvar.   

11. Val av valberedning. Mötet beslutar att Odd Hegewald och Niclas Graf sitter ett år till.  

12. Fastställande av avgifter 2025. Mötet beslutar att avgifterna är oförändrade. Tillgång till båt ingår 

med nyckelavgift.  

13. Victoria upprättar en "hjälpa till-lista" där medlemmar kan teckna sig för gräsklippning och 

soptömning vid Erikstensbryggan. 

14. Övriga frågor.  

- Styrelsen kommer att tacka av Tommy som har varit styrelsemedlem i otroliga 47 år! Han har 

bidragit med mycket och är en av föreningens grundstenar.  

- Styrelsen får mandat att köpa motor till den gemensamma båten. 

- Vak behöver märkas eller vara täckt. Locket ligger under bastun. Bastuansvariga tar den 

informationen vidare till de som använder vaken.  

- Bo Nylén uppmärksammar föreningens medlemmar att det snart blir säsong för paddor att vandra 

ner till stranden. Bo och flera i området hjälper paddor att komma till vattendrag. 

- Fråga ställs om vem som har ansvar vid eventuell olycka vid brygga eller trampolin. Styrelsen 

meddelar att det är den som nyttjar bryggan eller trampolinen som har ansvar. Föreningen har en 

ansvarsförsäkring, som träder i kraft efter att olyckan skett. För att förebygga olyckor diskuterar 

årsmötet möjligheten att anlita en dykare för att genomsöka strandbotten, för det var länge sedan det 

gjordes. Styrelsen kommer att undersöka den möjligheten.  

15. Mötet avslutas och styrelsen tackar medlemmarna för ett trevligt möte. 

 

 

Sekreterare:     Justerare:  

 

 

Carolina Sandö   Joakim Alfredson             Peter Lööwf 

 

 

 


